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Vážení spoluobčané,  

opět je tu konec roku, což nás vždy vede k zamyšlení, co jsme stihli či nestihli, event. co se povedlo 

či nepovedlo.  Uplynulý rok se obec věnovala projektovým přípravám  několika větších akcí. 

Byl vypracován projekt opravy vybraných komunikací v Chaloupkách a v okolí mateřské 

školy. Tento projekt pro obec zpracovával náš občan pan Ing. Kapal, který si zaslouží poděkování 

za ochotu a vstřícnost. Po připomínkovém řízení byl projekt předložen s žádostí o vydání 

stavebního povolení. Dále byl vypracován projekt na zateplení a změnu otopného systému v MŠ 

Kublov včetně montáže podlahového topení a výměny oken. Na základě tohoto projektu jsme 

požádali o dotaci. Příslušná komise SFŽP pak v našem případě předložila projekt ministrovi s 

návrhem na schválení. Od dalších kroků při realizaci tohoto záměru už nás dělí jen podpis ministra 

životního prostředí. Pokud se nám podaří dotaci získat musíme ještě vypracovat prováděcí projekt a 

vyhlásit výběrové řízení. I když bychom rádi tuto akci realizovali o následujících letních 

prázdninách, nejsme si jisti, zda nám to umožní příslušné zákonné lhůty při rozhodování 

jednotlivých orgánů včetně lhůt při realizaci výběrového řízení.  

Při příležitosti rekonstrukce budovy MŠ bychom rádi realizovali i rozšíření samotné 

mateřské školy, která svou kapacitou nepostačuje pokrýt vysoký zájem o umístění dětí, který 

vyplývá nejen ze současných počtů dětí předškolního věku, ale je i výsledkem kvalitní práce 

ředitelky Marie Rumpíkové.    

Jelikož jen tyto dvě akce budou představovat značné náklady, omezovali jsme se na méně 

investičně náročné akce, které jsme byli převážně schopni zrealizovat vlastními silami, lépe řečeno 

ve spolupráci s místními občany.  Provedli jsme rekonstrukci strojního vybavení Zlatovky, 

zakoupili jsme betonové potrubí, kterým jsme zatrubnili části dešťových vodotečí V Hoře a v 

Chaloupkách,  vybudovali jsme záchytný žlab pod Velizem, který by měl zajistit odvod vody 

stékající z lesní cesty do rybníku Kaliňák. Byla  opravena a nabarvena čekárna u samoobsluhy.  

Nedostatečnou kapacitu vrtaného zdroje v ČOV jsme vyřešili vystrojením záložní studny a jejím 

napojením na rozvod oplachové vody.   

V průběhu roku jsme několikrát řešili dopravní obslužnost obce, kdy jsme nejdříve reagovali 

na záměr předchozího hejtmana Stč. kraje o vypovězení smluv přepravcům, po zrušení tohoto 

záměru  jsme se několikrát kriticky vyjadřovali k rozdělení pásem, kdy cena přepravy mezi Malou 

Loukou a Základní školou v Broumech právě k vůli necitlivému rozdělení pásem naprosto 

neodpovídá přepravní vzdálenosti a s trochou nadsázky ji lze srovnat s cenou za taxík.  Dále jsme 

požadovali, aby  skutečnost, že v sobotu a v neděli ve směru na Beroun jede autobus přes Nový 

Jáchymov, se nepromítla pro občany Kublova do ceny přepravy. Až na naše opakované naléhání se 

nám alespoň tento problém podařilo vyřešit a dle informace z posledního jednání s přepravcem dne 

18.12.2012 by občan jedoucí z Kublova do Berouna již neměl zaplatit více, než kolik ho stála cesta 

při jízdě přes Svatou.   

Obec dále v letošním roce řešila zdroje hasební vody.  Dlouhodobým záměrem je, aby obec 

již nemusela mezi těmito zdroji používat přírodní nádrže, neboť plnění všech zákonných požadavků 

na takovéto zdroje je v ekonomické rovině pro každou obec trvale zatěžující. Navíc některé zdroje, 

jako rybník v Chaloupkách a nad MŠ nejsou k hasebním účelům svou kapacitou a nedostatečným 

nátokem příliš vhodné.  Proto po několika jednání s VAK Beroun byly  jako zdroje hasební vody 

určeny některé hydranty tak, abychom splnili příslušnou normu, která stanoví maximální vzdálenost 

takovýchto zdrojů hasební vody.   

http://www.kublov.cz/
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 V letošním roce jsme dále vybudovali kanalizační a vodovodní přípojku do hasičské 

zbrojnice, provedli zateplení mezipůdního prostoru a do garáže s cisternou jsme osadili regulovaný 

ohřev, jehož cílem je, aby požární cisterna mohla být v plné pohotovosti s napuštěnou vodou i v 

zimním období.  V této souvislosti si dovolím zmínit, že i v letošním roce členové naší jednotky 

dobrovolných hasičů několikrát úspěšně zasáhli při likvidaci požárů a významně se podíleli i na 

přípravě letošního dětského dne. Právě práce s dětmi je jedinou zárukou a předpokladem pro 

pokračování činnosti naší jednotky.  V této souvislosti si dovolím oslovit nejen starší děti včetně 

dětí školního věku, ale i jejich rodiče s prosbou o sdělení případného zájmu o založení kroužku 

mladých hasičů, kde by samozřejmě v oblasti sportovní a při  nacvičování práce s hasební 

technikou mohli rozvíjet svůj zájem o tuto činnost. Případní zájemci mohou svůj zájem sdělit 

starostovi obce a pokud bude počet zájemců dostatečný, pokusí se obec vytvořit předpoklady pro 

podporu takovéto zájmové činnosti.  Všem členům zásahové jednotky naší obce i ostatním 

dobrovolným hasičům upřímně děkujeme za jejich práci. 

 Obec v  rámci reklamačního řízení zajistila opravu propadlé komunikace v místě pod 

samoobsluhou a rovněž bylo řešeno účinnější odvětrání v ČOV tak, aby v zimním období 

nedocházelo ke kondenzaci par na některých částech stavební konstrukce.  Ve spojovací ulici mezi 

Podskalím a Zátiším byla provedena oprava části dešťového potrubí. V rámci reklamačního řízení 

ještě mělo dojít k opravě výtluk na Průhoně. Bohužel stavební firma se k této opravě dostala až v 

prosinci a tak už ji pro nepřízeň počasí nemohla v letošním roce provést. Je přislíbeno, že tato 

oprava bude provedena hned na jaře.  

 V souvislosti s provozem splaškové kanalizace byla po vyhodnocení provozu a jeho nákladů 

stanovena cena vody a odběratelům následně rozeslány smlouvy. Většina vlastníků nemovitostí  již  

podepsané smlouvy vrátila na obecní úřad, řada z nich i zaplatila.  

 Z rozhodnutí zastupitelstva  byla na náklady 

obce provedena obnova kříže u cesty na Velíz. Na 

této akci se zdarma podílela i řada našich občanů, 

kterým za to patří poděkování a to Bohuslavu 

Luňáčkovi, Jiřímu Hoškovi st., Jiřímu Hoškovi ml.  

a  Karlu  Kratochvílovi. 

 V letošním roce obec zajišťovala a zajišťuje průběh voleb a to nejdříve voleb do Zastupitelstva 

Středočeského kraje a Senátu Parlamentu ČR, v současné době voleb prezidentských. V obou případech si 

zaslouží poděkování všichni členové volebních komisí za čas a práci strávenou ve volebních komisích. 

 V rámci naší snahy o rozšíření servisu poskytovaného naším obecním úřadem občanům jsme  

zavedli možnost ověřování listin a podpisů.  



 V letošním roce byla po předchozí projektové přípravě schválena změna územního plánu č. 1, která 

již nabyla účinnosti. Obec dále zpracovala územně analytické podklady pro odbor územního plánování a 

regionálního rozvoje. Záměrem obce pro příští rok je svou vyhláškou v návaznosti na změnu stavebního 

zákona upravit tvorbu technické mapy obce.  K žádosti obce provedl ČEZ zasíťování nových parcel v Zátiší, 

obec pak zajistila vybudování navazující infrastruktury a to uživatelských částí pilířů pro přípojky a vedení a 

základů pro veřejné osvětlení.  V současné době zbývá dokončit pouze dva pilíře a osadit sloupy veřejného 

osvětlení. Obec požádala  o prodloužení  lhůty pro výstavbu nové komunikace v Zátiší  a o prodloužení doby 

jejího předčasného užívání.  K žádosti obce byly zpracovány projekty na zasíťování dvou parcel v části Malá 

Louka el. energií.  

 Ještě před zamýšlenou rekonstrukcí komunikací v Chaloupkách byly osazeny záchytné žlaby s rošty 

na třech vybraných místech k odvodu přívalových vod do dešťové kanalizace či rybníku v Chaloupkách. 

V jarních měsících chceme podobný žlab ještě vybudovat před vyústěním místní komunikace pod mateřskou 

školou. Současně bude provedena oprava některých vpustí dešťové kanalizace a jejich rektifikace.  

   

Obec jako tradiční 

spoluorganizátor 

koncertů v kostele sv. 

Jana Křtitele na Velízu 

děkuje všem členům 

souboru KUBR včele 

se sbormistrem p. 

Markem za trvalou 

spolupráci a krásné 

chvíle prožité při 

koncertech, jejichž 

obliba dávno přesáhla 

hranice obcí Kublov a 

Broumy.  I o těchto 

vánocích se můžeme 

těšit na vánoční koncert 

v našem kostele, který 

se koná dne 26.12. od 

15:00 hod. 

 

 Obec řešila i změnu při zajištění zimní údržby na místních komunikacích. Od letošní zimy ji bude 

provádět  Zbyněk Zima ml.   Obec nechala přestavět několik nepoužívaných kontejnerů na plasty na 

zásobníky posypového materiálu pro nouzové případy způsobené náledím. Tyto byly rozmístěny v Podskalí, 

pod lesem u silnice na Velíz a nad hřbitovem.  Posypový materiál může k posypání veřejné komunikace 

použít kdokoli, kdo to bude potřebovat.  

 Obec v návaznosti na novelu zákona o místních poplatcích musela vydat i novou vyhlášku o místním 

poplatku za  provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 

odpadů, která nabude účinnosti od 1.1.2013.  V této souvislosti si dovoluji poznamenat, že jsme  jednou z 

mála obcí, která nezvyšuje poplatky za provoz tohoto systému.  Novela zákona umožňuje obcím stanovit 

poplatky až do výše 1.000,-Kč na jednoho poplatníka.  Výše poplatku sestává ze dvou složek. O první složce 

rozhoduje zastupitelstvo a její výše je pouze na jeho rozhodnutí. Tato první složka je limitována částkou 

250,-Kč na poplatníka. Druhá složka vychází z rozúčtování celkových nákladů obce na likvidaci 

komunálního odpadu na jednoho poplatníka a je limitována maximální výší 750,-Kč na poplatníka.  V našem 

případě jen druhá složka poplatku, která  vychází z rozúčtovaných nákladů by činila 587,- Kč.  Zastupitelstvo 

na svém veřejném zasedání dne 12.12.2012 rozhodlo, že vyhláškou stanoví první složku poplatku ve výši 

0,-Kč a do druhé složky započte jen část rozúčtovaných nákladů a to do výše 500,-Kč. Ve zbývající části 

půjdou náklady na likvidaci odpadů v r. 2013 za obcí.  

 V naší obci i v letošním roce pokračoval proces komplexní pozemkové úpravy.  Záměrem obce je 

zejména v oblasti tzv. společných zařízení vyřešit některé případy přístupnosti pozemků a zajistit 

předpoklady pro rozvoj infrastruktury obce.  



 Nepovedlo se zrealizovat rekonstrukci místního kina, neboť jejím předpokladem bylo získání 

dotačních prostředků od Středočeského kraje.  Stejně tak se nepodařilo zrealizovat konečnou úpravu plochy 

vedle  Veského rybníka, neboť i v tomto případě jsme odkázání na získání dotačních prostředků.  Nadějně 

pro tyto záměry nevyznívá ani příští rok,  neboť jak jsme se zatím dozvěděli ze sdělovacích prostředků,  nové 

zastupitelstvo Středočeského kraje se rozhodlo, že v r. 2013 dotace obcím z jednotlivých fondů poskytovány 

nebudou.  

 Do určité míry nás trápí i jistá nevraživost,  která se v mezních situacích projevuje  až různými 

anonymními udáními. O to s větší nadějí pak  zejména v poslední době vítáme stále větší účast našich 

občanů na různých akcích pořádaných v obci, ať už je to obcí tradičně pořádané předvánoční posezení, nebo 

předvánoční trhy a otevření 

nového dětského hřiště pořádané 

občanským sdružením 

Kublováček, či  akce pořádané 

dobrovolnými mopedisty.   

Proto bych chtěl poděkovat  

členům Kublováčku a  

Kublovským dobrovolným 

mopedistům za  jejich práci v 

letošním roce, která i nás ostatní 

potěšila.  Poděkování jistě 

zaslouží i naši zahrádkáři, kteří 

se obzvlášť v letošním roce 

činili, aby stihli uspokojit 

obrovský zájem při moštování 

jablek i našemu mysliveckému 

sdružení Varta za jimi pořádané 

akce.  Nemenší zásluhu na 

kulturním životě obce mají i 

pořadatelé tradiční výstavy 

obrazů L. Kučerová, 

P. Kratochvíl,  J. Hošek a 

M. Hamouz. S vděčností jsme si 

připomněli i obrazy Marušky 

Hoškové. Poděkování si 

zaslouží přítel a popularizátor 

naší obce p. Otomar Dvořák.  

Děkujeme i našim tenistům a 

fotbalistům za reprezentaci naší 

obce a občanskému sdružení 

Kublov.net za obohacení 

infrastruktury obce a jimi 

poskytovaný servis. 

  

  

 Závěrem mi dovolte, abych upřímně popřál jménem svým i jménem členů Zastupitelstva obce 

Kublov všem krásné prožití vánočních svátků a hodně štěstí, úspěchů a pohody  v roce 2013. 

         JUDr. Josef Matějka - starosta  

Obec vyzývá k vrácení podepsaných smluv o stočném 

Ještě několik vlastníků nemovitostí nevrátilo podepsané smlouvy o stočném. Pokud kdokoli něčemu ve 

smlouvě nerozumí, může se kdykoli obrátit na starostu.  Pokud někdo smlouvu ztratil, vytiskneme mu k jeho 

žádosti jinou. V lednu obec pro připomenutí uvede na úředních deskách seznam nemovitostí, jejichž vlastníci 

ještě smlouvu nevrátili. Poté budou písemně urgováni doporučenými dopisy a pokud nebudou žádným 

způsobem reagovat, nezbude obci než aby dále postupovala, jako kdyby došlo k odmítnutí uzavření smlouvy 

a hrazení stočného ze strany konkrétního odběratele.   



Zastupitelstvo obce Kublov uspořádalo v sobotu 8.12.2012 v sále Na Slovance předvánoční posezení s 

občany. 

 

 

Děti z Mateřské 

školy Kublov 

zazpívali vánoční 

koledy a za své 

krásné vystoupení 

dostaly malý dárek. 

 

Od 15.00 hodin byla 

promítnuta premiéra 

3. části seriálu  

S KAMEROU ZA 

ZÁHADAMI: 

VELÍZ - 

TAJEMSTVÍ 

SVATOJÁNSKÉ 

NOCI.   

 

Po promítnutí filmu 

následovala beseda s 

jeho tvůrci J.O.P. 

studio a se 

spisovatelem 

Otomarem 

Dvořákem, který  

představil své nové 

knižní tituly. 

 

Sál naplněný lidmi 

oslovil také pan 

Ondřej Selucký a 

seznámil nás se svojí 

novou knihou. Mnozí 

přítomní využili 

možnosti koupit si 

knihy i s autogramy. 

 

Přítomní  projevili 

zájem o DVD 

nahrávky 

promítaného filmu, 

ty budou k prodeji po 

Vánocích  na 

Obecním úřadě 

Kublov.   

 

Kublováček  - Stalo se… 

Čtvrtletí je za námi a já bych se s vámi chtěla podělit o dojmy z již proběhlých akcí. Společně 

s Mysliveckým sdružením Velíz Kublov jsme se sešly 13.10.2012 na louce u šachty, kde jsme poznali 

myslivcův rok. Děti si mohly prohlédnout a poznat paroží zvěře, podílet se na stavbě krmelce či střílet na 

terč srnce ze vzduchovky. Nemluvím asi jen sama za sebe, když říkám, že si to děti náramně užily. 



Tímto děkuji MS Velíz 

Kublov za skvělou 

spolupráci a krásně 

strávené odpoledne.  

Hned o týden později, 

20.10.2012, naše děti 

rozsvítily lampiony a 

průvodem po Kublově jsme 

dorazili až na dětské hřiště, 

kde jsme si opekli buřtíky a 

zazpívali si za doprovodu 

kytar známé písničky. 

Největší akcí v letošním 

roce, a to 1.12.2012, bylo 

nepochybně rozsvěcení 

vánočního stromu a 

vánoční jarmark. 

Návštěvníci zde nalezli 

mnoho druhů vánočních 

dekorací, jmelí, cukroví, 

výrobky dětí z naší mateřské školky a k chuti jim jistě přišel i domácí štrúdl, vánočky, svařáček a medovina.  

Návštěvnost byla sice menší, než v roce loňském, ale i tak si to všichni jistě vychutnali a nasáli vánoční 

atmosféru. Děkujeme všem, kteří se přišli podívat a tím nás podpořit. Především ale patří dík těm, kteří 

svými výrobky či pochutinami přispěli OS KUBLOVÁČEK do dobročinného stánku. 

 V sobotu, 15.12.2012, jsme společně s myslivcem, panem Janem Jungmanem, odnesli zvířátkům do 

krmelce dobroty, aby i ony měli hezké vánoční svátky. Kvůli nepříznivému počasí se nás sešlo jen opravdu 

maloučko. Ale i tak to byla příjemná procházka. Děti přinesly zvířátkům seno, žaludy, kaštany, mrkev a 

jablíčka. Cestou jsme poznávali stopy některých zvířat, jako např. srnčí zvěře, zajíce nebo prasete divokého. 

 

Na co se ještě v letošním roce můžeme těšit? 

 

 V letošním roce bychom se s vámi ještě rádi potkali na Silvestrovském špacíru, který se uskuteční 

30.12.2012. Půjde se procházkou okolo Velízu a na konci čeká, hlavně děti, malé překvapení. Čas konání 

této akce bude ještě upřesněn na plakátech. 

Na závěr bych chtěla všem poděkovat za přízeň a popřát vám krásné a pohodové vánoce a do nového 

roku hlavně zdraví a spokojenost. 

                 Jana Domanská, DiS. - předsedkyně 



Vánoční okénko do mateřské školy 

Opět po nějakém čase pootevíráme okénko do naší mateřské školy. Vrcholí čas adventní, který pro děti 

naštěstí ještě není synonymem horečných nákupů a příprav. Děti jsou plny nefalšovaně radostného 

očekávání, očekávání 

příchodu něčeho, pro 

ně tajemného a 

kouzelného. Je to čas 

plný vůně cukroví a 

jehličí. Kdo jiný lépe a 

naplno prožívá pravý 

smysl adventu než 

právě děti?  V naší 

školce začala doba 

adventu návštěvou 

Mikuláše a jeho 

družiny, pokračovala 

vystoupením na 

Kublovském vánočním 

jarmarku a dále také na 

tradičním posezení pro 

občany Kublova Na 

Slovance. Na tyto akce se děti dlouho dopředu připravovaly a těšily. Třebaže kolikrát nedopadne vše podle 

našich představ, věřte, že za vším stojí opravdu velká práce dětí i učitelek. 

 V posledním předvánočním týdnu bude pokračovat posezením s rodiči dětí ve školce a nejrůznějšími akcemi 

pro navození opravdu té nejkrásnější pohody. Letos jsme zařadili též jednu akci s charitativním poselstvím, 

když jsme se společně s rodiči dětí rozhodli podpořit útulek pro opuštěná zvířata ve Bzové Zvířecí pohoda. 

Právě poukázáním na to, že o Vánocích není podstatné jen přijímat ale také dávat, chceme dětem 

zprostředkovat význam nejen vánoční solidarity.  Za vybrané peníze si děti adoptují na jeden rok pejska, 

kterého si při společné návštěvě v útulku samy vyberou. 

Také k nám do školky přijde těsně před vánočními prázdninami Ježíšek. A zde je prostor k poděkování  Obci 

Kublov a jejímu vedení  za poskytnuté finanční prostředky. Nějaké peníze si děti vydělaly též na 

Kublovském jarmarku prodejem vlastnoručně vyrobených předmětů. Zde patří náš dík zprostředkovateli – 

občanskému sdružení Kublováček. V neposlední řadě děkujeme i rodičům dětí, kteří nadílku taktéž podpořili 

svými dary, ať už finančního nebo materiálního rázu. 

Nyní mi dovolte popřát Vám všem tu nejkrásnější vánoční pohodu a srdce otevřené všemu dobrému. 

Za kolektiv Mateřské školy Kublov Marie Rumpíková 

Vítali jsme nové občánky 



Zveme vás na plesy: 

Hasičů - 19.1.2013         Sportovců - 9.2.2013  Obecní - 23.3.2013 

KONCERT    NA   VELÍZI 

 

26. prosince 2012 se koná v kostele sv. Jana Křtitele na Velízi 

Pod vedením sbormistra Jindřicha Marka vystoupí smíšený pěvecký sbor 

KUBR 

Začátek koncertu v 15 hodin 


